
 

 

AFGEVAARDIGDEN OOST-VLAANDEREN 
 
Verslag 165 van de vergadering van 07.06.2023 in Sint-Niklaas – Witte Molen 
(aanvang 19u30 – einde 21u15) 
 
Aanwezig : Peter BUYSE -  Eric FELS – Georges ROBBE - Marc VAN RYSSEL en Stijn VERSTICHEL (stakeholders A1)   
                     Kris FELS en Jan VAN LANTSCHOOT (BO) 
Verontschuldigd : Roger VAN de VYVER (stakeholder A1) 
 
1.VERSLAGEN VERGADERINGEN 163 en 164 van 26/04 en 08/05/2023 werden zonder opmerkingen goedgekeurd en reeds 
gepubliceerd. 
 
2.OVERZICHT MAILS van 08/05 tot vandaag – Er wordt geen bijkomende toelichting gevraagd gezien het merendeel gelinkt 
is aan de huidige agenda 
 
3.INFO VAN ONS ANKERPUNT – Stijn geeft toelichting bij volgende hem aangereikte items : 
    -Communicatie rond Beker Oost Vlaanderen – Sfeervol evenement maar opvallend was de geringe belangstelling van de  
       pers. 
     -Reeksindeling MU16 
     -Vonnis bij grensoverschrijdend gedrag 
     -Vraag om feedback over ankerpunten voor scheidsrechters 
     -Vraag van een ref over mogelijkheden bij het invullen van een wedstrijdblad 
     -Vraag over scoreborden 
     -Bedankingsmail van Stijn aan “zijn” refs 
 
4. ALGEMENE VERGADERING 10/06 
     Jan en Kris geven toelichting bij de afgelasting. Nieuwe datum wordt wellicht 02/09. 
 
5.WERKGROEP STATUTEN 
    Jan geeft een stand van zaken 
 
6.APVC 
    Voorstel om in te plannen op 15/09 in Dendermonde in het Oscar Romerocollege. 
    Jan reserveert de zaal. Peter zal de clubs informeren. 
 
7.INFOSESSIE MET CLUBS 
    Gezien de afgelasting van de AV en de inplanning van de APVC is het weinig zinvol om in de nabije toekomst een  
    bijkomende vergadering te beleggen. Het blijft evenwel de bedoeling om de clubs te gepasten tijde op de hoogte te  
    houden over de werking van onze federaties.  
 
8.TE BESPREKEN MAILS 
    Roger bezorgde ons een aantal onderwerpen ter overweging : 
    -Individueel lidmaatschap :Jan meldt dat er aan  wordt gewerkt om teksten voor te leggen op de volgende AV 
    -Scheidsrechters Beker van Oost-Vlaanderen : Stijn verklaart de selectie van de aangeduide refs. Verder is dit geen zaak 
     voor de afgevaardigden. De afgevaardigden stellen hun volle vertrouwen in de aanduiders. 
    -Aanwezigheden leden BO tijdens finales BOV : Jan en Kris zijn van oordeel dat ze geen verantwoording moeten geven  
      voor hun tijdsbesteding maar willen dit hierbij wel doen : Jan was on the road op een FIBA-congres en Kris was weer- 
      houden om familiale redenen.  
      Stijn meldde dat de organisator geen enkele allusie heeft gemaakt over al of niet aanwezigheden. 
     -U16 : probleem opgelost. Wel zal de optie van (een) wildcard(s) nagevraagd worden. 
     -Waar blijven de teksten CD 201 : Kris vertelt dat die in opmaak zijn maar dat het werk traag vordert omdat er nog steeds 
       contrasterende strekkingen zijn. 
     -Quid met het verslag van wetcom :  Peter blijft het antwoord schuldig gezien het niet duidelijk is hoe de verdere  
       werking er zal uitzien. 
     -Kandidatuur collega afgevaardigde : Verdere contacten verlopen via het secretariaat. 
     -Verkiezing voorzitter cassatiekamer tijdens volgende AV : Jan en Peter maken duidelijk dat deze verkiezing niet deze is  
       van de voorzitter van de adviescommissie. De persoon moet wel degelijk losgekoppeld worden van de functies. 
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9. INFO 
     - Basket Belgium – Jan informeert ons over de voornaamste dossiers : 
        - FIBA-congres : Stefan Garaleas werd herverkozen in de board, wat voor ons land een belangrijke meerwaarde blijft. 
        - Functioneren van de licentiecommissie 
        - Discussie over arbitrage met 2 of 3 in TDM 
        - Gebruik van een database met clips over arbitragetechnieken tijdens opleidingen. Stijn en Kris geven aanvullende 
           toelichting. 
         -Budgetten BNT’s 
         -Criteria voor de samenstelling van reeksen 
       
10. VARIA 
       De vraag van Basics Melsele omtrent de mutatie van een jeugdspeler naar Antwerp Giants werd ook door het BO 
       besproken maar lijkt intussen opgelost. 

 
VOLGENDE VERGADERING : woensdag 17/08/2023 om 19u30 in Sint-Niklaas – Witte Molen 
 

 
Verslag 
Eric Fels 

 
 
 

      
 

 
 
 

 
  
 

 
         
 
 

 


